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Päätös

Liikennelaitos -liikelaitoksen johtokunta päätti esittää Helsingin 
kaupunginhallituksen päätettäväksi 1500 pyörän ja 150 pyöräaseman 
kaupunkipyöräjärjestelmän hankkimisen kymmeneksi vuodeksi siten, 
että Helsingin kaupungille aiheutuu 

 Enintään 4,95 miljoonan euron investointikustannukset
 Enintään 2 miljoonan euron vuosittaiset kustannukset
 Yhteensä kymmenelle vuodelle enintään 20 miljoonan euron 

kustannukset, sisältäen käyttökustannukset, investoinnin poistot, 
korot ja tulot. 

Vielä johtokunta päätti esittää kaupunginhallitukselle, että 
kaupunginhallitus osoittaa liikennelaitokselle erillisen korvauksen 
kattamaan kaupunkipyöräjärjestelmän toteuttamisesta aiheutuvat 
kustannukset. 

Vielä johtokunta kehotti toteuttamaan järjestelmän niin, että tavoitteena 
on avata järjestelmän toinen vaihe jo vuonna 2016 mahdollisuuksien 
mukaan ja että järjestelmän mainos- tai sponsorirahoituksen määrä 
pyritään saamaan korkeaksi.

Käsittely

27.03.2014 Ehdotuksen mukaan

Merkittiin, että esittelijä täsmensi esitystään muuttamalla 
päätösehdotusosan kuulumaan seuraavasti:

Liikennelaitos -liikelaitoksen johtokunta päättänee esittää Helsingin 
kaupunginhallituksen päätettäväksi 1500 pyörän ja 150 pyöräaseman 
kaupunkipyöräjärjestelmän hankkimisen kymmeneksi vuodeksi siten, 
että Helsingin kaupungille aiheutuu 

 Enintään 4,95 miljoonan euron investointikustannukset
 Enintään 2 miljoonan euron vuosittaiset kustannukset
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 Yhteensä kymmenelle vuodelle enintään 20 miljoonan euron 
kustannukset, sisältäen käyttökustannukset, investoinnin poistot, 
korot ja tulot. 

 Vielä johtokunta päättänee esittää kaupunginhallitukselle, että 
kaupunginhallitus osoittaa liikennelaitokselle erillisen korvauksen 
kattamaan kaupunkipyöräjärjestelmän toteuttamisesta 
aiheutuvat kustannukset.

Vastaehdotus:
Otso Kivekäs: Lisätään päätöksen loppuun:

Johtokunta kehottaa toteuttamaan järjestelmän niin, että tavoitteena on 
avata toinen vaihe jo vuonna 2016 mahdollisuuksien mukaan ja 
mainos- tai sponsorirahoituksen määrä pyritään saamaan korkeaksi.

Johtokunta hyväksyi yksimielisesti Kivekkään vastaehdotuksen 
mukaisesti tarkistetun esittelijän täsmennetyn esityksen.
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